



FOR IMMEDIATE RELEASE / À DIFFUSER DÈS RÉCEPTION

Racquetball Canada Names Team for 2025 World Junior Championships



WINNIPEG (October 2, 2025) – Racquetball Canada is pleased to announce the team that will represent Canada at the 2025 World Junior Championships being held December 6 to 13 in Santa Domingo, Dominican Republic.

Returning to the team are veteran athletes Ofelia Wilscam (Repentigny, QC), Nathan Jauvin (Terrebonne, QC), Chloé Jauvin (Terrebonne (QC), Lahni Buller (Grande Prairie, AB), Leyton

Gouldie (Brandon, MB), Kaitlyn Couckuyt (Brandon, MB) and Raphaël Guillemette (Saint-Antoine-sur-le-Richelieu, QC). Each has competed at previous World Junior Championships, with the most seasoned athlete preparing for her seventh appearance.

First time world junior competitors are Noah McEwen (Sherwood Park, AB), Kyrlo Tkach (Burlington, ON), Mason McPeck (Winnipeg, MB) and Ariana Buller (Grande Prairie, AB).

Long-time national team coach Michel Gagnon will serve as Head Coach for Team Canada at the World Juniors. Gagnon has coached Canadian teams at over 35 international events, from the junior to elite level. His experience and leadership will provide important development opportunities for junior athletes pursuing high-performance goals.

Jennifer Saunders, Racquetball Canada High Performance Director
“This is such a fun and talented group of athletes, and I can’t wait to see what they accomplish next. I hope they take full advantage of the opportunities ahead of them to learn and grow, both as athletes and as students. We’re also very fortunate to have an experienced and exceptional coach like Michel Gagnon leading the way. The drive and commitment of our athletes and parents is truly commendable, and I encourage the Racquetball community to support them to the best of their ability.”

Ofelia Wilscam, 7-time World Junior Championships Competitor and Medalist
“As a member of the junior national team, it is always an honour to wear Canada’s colours on the international scene. For the last seven years, I have represented Canada at World Juniors, and it has always been a blast. This year, for the last time, I get to represent my country once again and I look forward to giving my all on the court. Let’s go, Team Canada!”

Team members earned their spot on Team Canada based on their results at the Junior National Championships held last May in Burlington, ON. All athletes named to the team finished on the podium in either first or second place.

To help support the athlete's journey, Racquetball Canada has launched a donation campaign. Donations can be made to the whole team or in support of individual athletes. Click here for more information: <https://racquetballcanada.ca/donate-to-our-world-junior-team/>

To access athlete biographies, click on each athlete’s name in the chart below.

2025 World Junior Championships Team

Athlete	Residence	Category
Ofelia Wilscam	Montréal, QC	21U Girls
Nathan Jauvin	Terrebonne, QC	21U Boys
Noah McEwen	Sherwood Park, AB	21U Boys
Chloé Jauvin	Repentigny, QC	18U Girls
Lahni Buller	Grande Prairie, AB	18U Girls
Leyton Gouldie	Brandon, MB	18U Boys

<u>Raphaël Guillemette</u>	Saint-Antoine-sur-Richelieu, QC	18U Boy's
<u>Kaitlyn Couckuyt</u>	Brandon, Manitoba	16U Girls
<u>Ariana Buller</u>	Grande Prairie, AB	16U Girls
<u>Kyrylo Tkach</u>	Burlington, ON	16U Boys
<u>Mason McPeck</u>	Winnipeg, MB	16U Boys

**Racquetball Canada dévoile la composition
de son équipe pour les
Championnats du monde juniors de 2025**



WINNIPEG (2 octobre 2025) – Racquetball Canada est heureuse d'annoncer la composition de l'équipe qui représentera le Canada aux Championnats du monde juniors de 2025, qui se tiendront du 6 au 13 décembre à Saint-Domingue, en République dominicaine.

Les athlètes chevronnés de l'équipe sont Ofelia Wilsam (Repentigny, QC), Nathan Jauvin (Terrebonne, QC), Chloé Jauvin (Terrebonne, QC), Lahni Buller (Grande Prairie, AB), Leyton Gouldie (Brandon, MB), Kaitlyn Couckuyt (Brandon, MB) et Raphaël Guillemette (Saint-Antoine-sur-le-Richelieu, QC). Chacun d'entre eux a déjà participé à des Championnats du monde juniors, l'athlète la plus expérimentée se préparant pour sa **septième participation**.

Les athlètes qui participent pour la première fois aux Championnats du monde juniors sont Noah McEwen (Sherwood Park, AB), Kyrylo Tkach (Burlington, ON), Mason McPeck (Winnipeg, MB) et Ariana Buller (Grande Prairie, AB).

Michel Gagnon, entraîneur de longue date de l'équipe nationale, sera l'entraîneur en chef de l'équipe canadienne aux Championnats du monde juniors. M. Gagnon a entraîné des équipes canadiennes lors de plus de 35 événements internationaux, du niveau junior au niveau élite. Son expérience et son leadership offriront d'importantes possibilités de développement aux athlètes juniors qui poursuivent des objectifs de haute performance.

Jennifer Saunders, directrice de la haute performance de Racquetball Canada

« C'est un groupe d'athlètes très sympathiques et talentueux, et j'ai hâte de voir ce qu'ils accompliront ensuite. J'espère qu'ils profiteront pleinement des occasions qui s'offriront à eux pour apprendre et grandir, tant sur le plan sportif que scolaire. Nous avons également la chance d'avoir un entraîneur expérimenté et exceptionnel comme Michel Gagnon pour les guider. La motivation et l'engagement de nos athlètes et de leurs parents sont vraiment louables, et j'incite la communauté du racquetball à les soutenir du mieux qu'elle peut. »

Ofelia Wilscam, sept fois médaillée aux Championnats du monde juniors

« En tant que membre de l'équipe nationale junior, c'est toujours un honneur de porter les couleurs du Canada sur la scène internationale. Au cours des sept dernières années, j'ai représenté le Canada aux Championnats du monde juniors, et cela a toujours été une expérience formidable pour moi. Cette année, pour la dernière fois, j'ai la chance de représenter mon pays une fois de plus à ces Championnats, et j'ai hâte de donner le meilleur de moi-même sur le terrain. Allez, le Canada ! » Les membres de l'équipe ont gagné leur place au sein de l'équipe canadienne grâce à leurs résultats aux Championnats canadiens juniors qui se sont déroulés en mai dernier à Burlington, en Ontario. Tous les athlètes sélectionnés au sein de l'équipe ont terminé sur le podium, à la première ou à la deuxième place.

Afin de soutenir le parcours de ces athlètes, Racquetball Canada a lancé une campagne de dons. Les dons peuvent être faits à l'ensemble de l'équipe ou à des athlètes individuels. Cliquez ici pour plus d'informations : <https://racquetballcanada.ca/fr/faites-un-don-a-notre-equipe-junior-mondiale/>

Pour accéder aux biographies, cliquez sur le nom de chaque athlète dans le tableau ci-dessous.

Équipe des Championnats du monde juniors 2025

Athlète	Residence	Catégorie
<u>Ofelia Wilscam</u>	Montréal, QC	Filles 21 ans et moins
<u>Nathan Jauvin</u>	Terrebonne, QC	Garçons 21 ans et moins
<u>Noah McEwen</u>	Sherwood Park, AB	Garçons 21 ans et moins
<u>Chloé Jauvin</u>	Repentigny, QC	Filles 18 ans et moins
<u>Lahni Buller</u>	Grande Prairie, AB	Filles 18 ans et moins
<u>Leyton Gouldie</u>	Brandon, MB	Garçons 18 ans et moins
<u>Raphaël Guillemette</u>	Saint-Antoine-sur-Richelieu, QC	Garçons 18 ans et moins

Kaitlyn Couckuyt	Brandon, Manitoba	Filles 16 ans et moins
Ariana Buller	Grande Prairie, AB	Filles 16 ans et moins
Kyrylo Tkach	Burlington, ON	Garçons 16 ans et moins
Mason McPeek	Winnipeg, MB	Garçons 16 ans et moins

About Racquetball Canada / À propos de Racquetball Canada

Racquetball Canada is the National Sport Organization for the sport of racquetball. As a member of the Canadian Olympic Committee, our mission is to coordinate, govern and encourage the advancement of racquetball from the grassroots to the elite level across Canada. Our vision is to be a visible, vibrant sport enjoyed coast to coast by Canadians of all ages and abilities. For more information visit our [website](#).

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. À titre de membre du Comité olympique canadien, il a pour mission de coordonner, de régir et de favoriser les progrès du racquetball, du niveau de base à celui de l'élite, et ce dans tous les coins du Canada. Nous avons comme vision d'être un sport dynamique et reconnu, pratiqué d'un océan à l'autre par des Canadiennes et Canadiens de tous âges et de toutes capacités. Pour plus d'informations, visitez notre [site Web](#).

Media Contact / Contact Médias :

Jan Hanson
Communications, Diversity & Safe Sport Director
Directrice des communications, de la diversité et de la sécurité dans le sport
communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422

Join Racquetball Canada! Rejoignez Racquetball Canada!



Racquetball Canada | 145 Pacific Avenue | Winnipeg, MB R3B 2Z6 CA

[Unsubscribe](#) | [Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)